



Probiotic Group Luxembourg S.A.

1, Hasselt
L-9944 Beiler

TVA: LU 28918524

Tel.: +352 28790916

Email: info@probiotic-group.com

Web: www.probiotic-group.com

Beiler, 20. Mai 2026

(EN) Subject: recruitment of a commercial assistant profile in Belgium, Thimister-Clermont (CDD – one year)

Probiotic Group is recruiting a Sales Assistant (maternity leave replacement with the possibility of a permanent position).

Probiotic Group develops and produces probiotic-based cleaning, care, and remediation solutions. To cover a colleague's maternity leave, we are looking for a Sales Assistant starting in November 2026, based at our Thimister site (Plenesses industrial park).

The position is initially planned for approximately one year as a replacement, with the potential for a longer-term commitment thereafter.

Your role

As a key support to the sales team, you will act as the liaison between our clients and our internal operations (production, lab, QA, logistics, accounting):

- Order entry and tracking in our ERP system
- Daily and operational management of existing clients
- Support for sales representatives in their prospecting and development projects
- Monitoring opportunities and reporting to management
- Preparation for trade shows and professional events

Your profile

- You are fluent in at least three of the following four languages: French, Dutch, German, and English – English is essential
- You are comfortable with ERP systems and understand the logic of multi-site order processing
- You demonstrate strong adaptability and teamwork skills
- Previous experience in a sales environment (ideally in our sector) is a significant advantage

Why join us?

An innovative, human-sized company, positioned in a rapidly growing market: biotechnology for more sustainable cleaning, with an international clientele and a passionate team.

Interested or do you know the right person?

Send us your application to jobs@probiotic-group.com.

(FR) Objet : recrutement d'un assistant commercial en Belgique, à Thimister-Clermont (CDD – un an)

Probiotic Group recrute un(e) Assistant(e) commercial(e) (remplacement congé de maternité avec perspective d'engagement)

Probiotic Group développe et produit des solutions de nettoyage, de soin et de remédiation à base de probiotiques. Pour assurer le remplacement d'une collègue durant son congé de maternité, nous recherchons un(e) **Assistant(e) commercial(e)** dès **novembre 2026**, basé(e) sur notre site de **Thimister (zoning des Plenesses)**.

Le poste est envisagé pour une durée d'environ un an dans le cadre de ce remplacement, **avec un réel potentiel d'engagement à plus long terme** par la suite.

Votre rôle

Véritable point d'appui de l'équipe commerciale, vous assurez le lien entre nos clients et nos opérations internes (production, labo, QA, logistique, comptabilité) :

- Encodage et suivi des commandes sur notre ERP
- Gestion quotidienne et opérationnelle des clients existants
- Support aux commerciaux dans leurs projets de prospection et de développement
- Suivi des opportunités et reporting à la direction
- Préparation des salons et événements professionnels

Votre profil

- Vous maîtrisez **au moins trois des quatre langues suivantes : français, néerlandais, allemand, anglais** — l'anglais étant indispensable
- Vous êtes à l'aise avec les **systèmes ERP** et comprenez la logique d'une **prise de commande multisite**
- Vous faites preuve d'une **réelle capacité d'adaptation** et d'esprit d'équipe
- Une **première expérience dans un environnement commercial** (idéalement dans notre secteur) est un vrai plus

Pourquoi nous rejoindre ?

Une entreprise innovante à taille humaine, positionnée sur un marché en pleine croissance, les biotechnologies au service d'un nettoyage plus durable, avec une clientèle internationale et une équipe passionnée.

Intéressé(e) ou vous connaissez la bonne personne ?

Envoyez-nous votre candidature sur jobs@probiotic-group.com.